
MR overleg 

23-11-2022 19.30 – 21.30 

Aanwezig: Wendy S., Esther, Joey, Miranda, Jordi en Rob (vanaf 20.00) 

Afwezig: Wendy J. 

1. Ingekomen punten 

Agenda en stukken 

Afgesproken om de agenda 2 weken voor de vergadering in te dienen. 

Stukken die moeten worden doorgenomen, worden minimaal 1 week van te voren 

ingediend. 

 

Afscheidscadeau  

Het afscheidscadeau voor Coen en Vienna is nog niet geregeld. Afgesproken dat 

Esther dat alsnog doet. 

 

2. Notulen vorige keer 

Geen opmerkingen 

 

3. Begroting 

Week 46 is deze door de PMR besproken en heeft Joey hem doorgenomen met Rob. 

Er waren nog twee openstaande vragen: 

 

Overige baten 

In 2022 was er een fors hoger bedrag voor de overige baten dan in 2023. Dit komt 

doordat de vrijwillige ouderbijdrage niet meer wordt meegenomen, dit gaat immers 

buiten de school om. 

Overige inkomsten komen uit de geïndexeerde verhuuropbrengsten  van de 

dependance en vanuit een combinatielokaal met Skoa. In de afgelopen jaren zijn de 

stijgende kosten van schoonmaak, verbruiksmateriaal, beveiliging, etc. niet 

meegenomen, vanaf dit jaar wel. In het nieuwe gebouw zullen er nieuwe afspraken 

worden gemaakt. 

 

Lonen/ salarissen 

In de nieuwe begroting zijn de salarissen fors toegenomen. Dit komt met name 

vanwege de nieuwe CAO waarin de salarissen van PO en VO worden gelijkgetrokken. 

Overige personele lasten zijn overigens gedaald doordat er is geprofiteerd van de 

NPO middelen. 

 

4. NPO 

De NPO middelen is een tijdelijke overheidssteun gedurende de coronapandemie dat 

aan het begin van het schooljaar is overgemaakt. 

Deze is (deels) gebruikt om een ZZP’er in te zetten om leerlingen in kleine groepjes/ 

individueel in de ‘leerstand’ te krijgen. Deze positie is vooralsnog niet opgenomen in 

de begroting voor het nieuwe schooljaar en het is nog onduidelijk of de vraag 

structureel van aard en op welke manier er eventueel invulling aan gegeven zal 

worden.  

Daarnaast zijn deze middelen ook gebruikt om het dienstverband van een van de 

leerkrachten tijdelijk met een dag uit te breiden, wat uiteindelijk heeft geresulteerd in 



een structurele uitbreiding van de werkuren. 

 

Voor de volgende MR vergadering van 14 maart zal de PMR met een voorstel komen 

op welke manier de overige gelden zullen worden besteed, dit wordt overigens ook in 

het team tijdens een studiedag besproken. De MR zal hier een advies over geven. 

 

5. Speerpunten van het schooljaar 

Rekenonderwijs 

Het basisniveau van het rekenen is in orde, maar het percentage dat boven het 

niveau uit zou moeten komen kan verbeterd worden. Er is een systeem opgezet om 

in 2-wekelijks overleg doelen te zetten. Vanuit daar worden de lessen en plannen 

opgezet. Ter ondersteuning hiervan, worden er door diverse leerkrachten externe 

cursussen gevolgd. Eind januari/ begin februari is er een nieuw testmoment voor de 

leerlingen, waarin verbetering zichtbaar zou moeten zijn. 

 

Groep doorbroken werken 

Momenteel zijn de leerlingen in de groepen ingedeeld op leeftijd, maar om beter bij te 

dragen aan de ontwikkeling van kinderen en echt in te spelen op wat ze nodig hebben  

moet er flexibeler gewerkt worden. Daarnaast worden de talenten van de 

leerkrachten ook beter benut. Bij groep doorbroken werken gaan de kinderen fysiek 

naar andere groepen met andere studenten om beter aan te sluiten op hun 

individuele wensen.  

Tijdens de laatste studiedag hebben de leerkrachten de mogelijkheid gehad om deel 

te nemen aan het project ‘gluren bij de buren’. Tijdens dit project werd er bij andere 

scholen die al groep doorbroken werken een kijkje genomen.  

Deze methodiek zal op grotere schaal worden toegepast in het nieuwe gebouw. 

 

Overig 

Een van de speerpunten van het vorige schooljaar om meer eigenaarschap aan de 

leerlingen te geven is het punt zelfsturing van de leerlingen. Hieraan wordt dit jaar 

vervolg aan gegeven. 

 

Er wordt meer feedback door de leerkrachten gevraagd en gegeven. Daarbij wordt er 

ook meegekeken met lessen.  

 

Volgend schooljaar komt er een nieuwe rekenmethode. 

 

6. GMR 

Alle scholen worden in tweetallen door de GMR bezocht en wordt er uitgelegd dat er 

in de afgelopen jaar een veranderproces bezig is. Daarbij wordt er inpunt opgehaald 

bij andere scholen. 

Niet iedere school is vertegenwoordigd en met name het aantal ouders blijft achter 

(3 ouders op 15 scholen). Werving blijkt moeilijk. 

De GMR is nu met een kaderbrief (totale begroting) bezig. 

 

7. Nieuwbouw 

Nadat de eerste paal geslagen is, is de doelstelling dat het gebouw 1 mart 2024 klaar 

moet zijn en dat deze in het schooljaar 24/25 ingebruik wordt genomen. Daarop 

wordt waarschijnlijk geanticipeerd door de kinderen een week eerder vakantie te 



geven.  

 

Op dit moment is het onduidelijk of er voldoende aandacht is voor de 

verkeersveiligheid bij het nieuwe gebouw. Esther vraagt bij de MR van de 

Vroonermeerschool hun acties/ standpunten op. Jordi legt contact met de 

oudercommissie van Kinderkroon. Op basis van die bevindingen trachten we 

gezamenlijk naar de gemeente Alkmaar op te trekken. 

 

8. Lerarentekort en Corona 

Er is in totaal drie keer een groep vrijgegeven, talloze keren wordt het op creatieve 

manieren opgevangen. Verzoek van de MR voor Rob is om dit te communiceren in de 

nieuwsbrief naar de ouders om daarmee meer begrip te creëren.  

 

De school garandeert dat kinderen maximaal 1 dag vrij zijn door lerarentekort. Het is 

onduidelijk wat er die dag verwacht wordt van de leerlingen. 

Afgesproken dat de Gynzy codes door de leerkrachten aan de leerlingen van groep 3 

en hoger worden meegegeven. In de Social Schools ziekte melding zal worden 

verwezen naar dit platform waar diverse opdrachten voor de leerlingen klaar staan. 

Miranda coördineert dit. 

 

9. W.v.t.t.k. 

Instroomgroep 

Het klaslokaal in het midden wordt voor de instroomgroep. De verwachting is dat 

deze groep van 7 leerlingen in januari zal groeien naar 30 leerlingen tegen het einde 

van het schooljaar. Het lokaal is 6 weken afgesloten om een goede leeromgeving te 

creëren. 

 

Hoogbegaafde kinderen 

Er zijn ouders die niet weten dat de school hier speciale aandacht voor heeft. Joey 

communiceert dat met de individuele ouder die hier tegenaan liep. 

 

Ingang groep 2-3 

De ingang van deze groep is verplaatst vanwege opmerkingen van ouders met 

betrekking tot de verkeersveiligheid. Dit had in het bericht beter gecommuniceerd 

kunnen worden 

 

Vergadering 13 maart 

Gewijzigd van maandag 13 naar dinsdag 14 maart. 

 

10. Volgende vergadering 

De volgende vergadering is op 16 januari 2023. 

 


